
 

 

 

 

 

 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/23-01/01 

URBROJ: 2198-33-03/06-23-3 

Kolan, 13. ožujka 2023. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 

 Sa 22. (dvadesetdruge) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 13. 

ožujka 2023. godine u općinskoj vijećnici Općinske zgrade s početkom u 08:07 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

o Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

o Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća  

o Mario Baričević 

o Ivan Čemeljić 

o Šime Šupraha 

o Marin Pernjak 

o Josip Zubović 

 

Ostali prisutni: 

o Šime Gligora – Načelnik 

o Ana-Marija Gligora – Pročelnica JUO 

o Marin Zubović – Zapisničar 

 

 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući)  

pozdravlja prisutne vijećnike i sve nazočne, te otvara 22. sjednicu u 08:07 sati. Utvrđuje da je 

prisutno svih 7 vijećnika, te da postoji kvorum za održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnika 20. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Predsjedavajući daje zapisnik 20. sjednice na verifikaciju: 

 

Marin Pernjak napominje da u materijalima za vijeće koji su dostavljeni vijećnicima nedostaje 

grafički dio Odluke o utvrđivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi, 

predviđeno dnevnim redom za 5. točku sjednice. Načelnik navodi da su njegovi materijali 

ispravni, te Predsjedavajući nalaže da se grafički dijelovi Odluke o utvrđivanju svojstva 

nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi kopiraju i podijele vijećnicima, što je i 

učinjeno. 

 

Predsjedavajući ponovno daje zapisnik 20. sjednice na verifikaciju: 



ZA: 7 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime 

        Šupraha, Marin Pernjak i Josip Zubović) 

 

Jednoglasno je verificiran zapisnik s 20. sjednice. 

 

Predsjedavajući daje zapisnik 21. sjednice na verifikaciju: 

 

ZA: 7 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Šime 

        Šupraha, Marin Pernjak i Josip Zubović) 

 

Jednoglasno je verificiran zapisnik s 21. sjednice. 

 

AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat i daje riječ vijećnicima. 

 

Mario Baričević predaje potpisanu peticiju za hitnu sanaciju cjevovoda u mjestu Mandre, te 

navodi da kakao on vidi da će se ući u ljeto bez vode i kako se nada da će Općina riješiti taj 

problem da njegova ulica, Velebitska ulica i dio Maunske ulice u ljetnim mjesecima neće biti 

bez vode. Također, navodi da je na svoj mail dobio upit od Gđe. Snježane Biberović za 

priključenje na vodovodnu mrežu, tj. poljoprivredni priključak, u mjestu Gajac na parceli 

5117/2, te da su odbijeni uz obrazloženje da je navedena parcela u nadležnosti Komunalnog 

društva Pag d.o.o., a kako Komunalno društvo Pag d.o.o. navodi da je u nadležnosti Komunalija 

Novalja, navodi da ljudi imaju OPG, te da ga interesira zašto ljudi ne mogu dobiti vodu, a koju 

su dobili drugi OPG-ovi na tom području. Nadalje, navodi da se voda dobiva selektivno te da 

bi volio da Komunalno društvo Pag d.o.o. ili Komunalije Novalja objasne zašto se selektivno 

odobravaju priključke za vodu. Načelnik navodi da prihvaća peticiju u kojoj se traži hitna 

sanacija cjevovoda u mjestu Mandre, a koja je potpisivana u 07. i 08. mjesecu 2022. godine.  

Mario Baričević se ispričava i dodaje da Zakon o vodama nalaže da se Zakonom definiraju 

zadaće i uloge Lokalne i područne samouprave, a jedna od njih je i upravljanje vodama čiji su 

ciljevi kao prvo osiguranje dovoljne količine kvalitetne i pitke vode za opskrbu stanovništva, 

te da bi se jedinica lokalne samouprave trebala pobrinuti da imamo vodu. Načelnik na vodi da 

se o ovoj temi razgovaralo već više puta, te da su upoznati s problemom te da je problem bio 

evidentan tijekom ljetnih mjeseci zbog opterećenja isto tako da znaju u kojim područjima dolazi 

do problema. Načelnik navodi što se po tom pitanju odradilo i koje su sljedeće aktivnosti, te da 

je distributer vode na području Općine Kolan, Komunalno društvo Pag d.o.o. od čijeg je 

direktora traženo da prisustvuje sjednici vijeća da ga se pita koje on predlaže mjere za rješavanje 

problema s vodom, ali da se nije pojavio tako da se ne zna kako će Komunalno društvo Pag 

d.o.o. reagirati na postojeći problem s vodom. Nadalje navodi kako je Komunalno društvo Pag 

d.o.o. govorilo da voda nije problem dok nije postala problem, te da ih se je upozoravalo na 

mogućnost problema s opskrbom vode, ali da oni na to nisu htjeli reagirati i nažalost dogodilo 

se što se dogodilo, te da nisu ni htjeli napraviti nikakve vatrogasne mjere. Nadalje navodi da se 

nakon ljeta pristupilo problemu da se vidi kako i na koji način najbolje riješiti problem vode te 

se zaključilo da je najbolje da se napravi analiza postojeće mreže odnosno hidrostatska analiza 

koja bi trebala pokazati zašto u dijelovima mjesta Mandre dolazi do nestašice vode. Navodi 

kako cijelo vrijeme Komunalno društvo Pag d.o.o. inzistira na tome kako u postojećoj 

vodospremi nema dovoljno vode, a što Općina Kolan ne prihvaća već smatra kako u 

vodospremi ima dovoljno vode. Navodi i kako se je u proračun stavila stavka za plaćanje 

hidrostatske analize, iako to nije obveza Općine, te da bi to trebalo financirati Komunalno 

društvo Pag d.o.o., međutim isto je inzistiralo da to financira Općina Kolan, što je Općina i 

prihvatila, te da rješavanje problema vode i tom smjeru. Nadalje navodi da je komunikacija s 

Komunalnim društvom Pag d.o.o. iznimno teška te da je potrebno jako puno vremena, mailova 



i poziva kako bi se pokrenuo i najmanji projekt odnosno naručili radovi na analizi vodovodne 

mreže, pošto je radi tvrtka koja radi po velikim gradovima te je za njih ovo premali projekt 

odnosno posao ali kako se je u 12. mjesecu potpisao sporazum za izradu analize, te da je ta 

analiza ima svoju dinamiku, te je tako izrađen Grafičko informacijski sustav u kojem se vide 

sve pojedinosti vodovodne mreže, te bi se na osnovi toga trebalo obaviti mjerenje protoka koje 

bi dalo rezultate koje se mjere moraju poduzeti da bi cijelo mjesto Mandre imalo vodu, a 

navedene mjere trebale bi biti poznate do kraja mjeseca. Nadalje navodi kako nije problem voda 

nego pritisak i njegova regulacija. Mario Baričević navodi da je tražio popis projekata od 

djelatnika općine Marina Oštarića, te da ni jedan od tih projekata nije u funkciji. Načelnik 

odgovara da je traženo od Komunalnog društva Pag d.o.o. da se dostavi popis projekata 

ulaganja u vodovodnu mrežu na području Općine Kolan, ali da nije dostavljeno ništa. Nadalje, 

načelnik odgovara na upit odnosno, upit koji je Mario Baričević dobio na mail vezan za 

priključak vode u Gajcu, te navodi kako je primjećeno da se je na području Gajca polažu 

vodovodne cijevi za kojih Općina nije imala saznanja, te da je naloženo uklanjanje od strane 

komunalnih redara, međutim da je rečeno da će se dobiti suglasnosti za položene cijevi, te su 

cijevi ostavljene da se vidi kako će dobiti suglasnost, da je poljski put je vraćen u prvobitno 

stanje, a da je za cijev koja je položena preko zemljišta RH izvršena prijava te su izašle na teren 

nadležne institucije i Natura Jadera. Nadalje, Načelnik navodi kako Gosp. Biberović ima OPG 

u dijelu Gajca koji je pod nadležnosti Komunalnog društva Pag, a da je Komunalije Novalja 

nadležan samo za naselje Gajac, a ne izvan naselja da se je Gosp. Biberović rekao da se 

prikopčao na vodu ilegalno tj. preko drugog priključka, te da je on kao Načelnik predložio da 

se Komunalno društvo Pag i Komunalije Novalja dogovore odnosno izađu u susret jedni 

drugima pošto Gosp. Biberović ima pravo na poljoprivredni priključak kao vlasnik OPG-a na 

području Općine Kolan. Predsjedavajući, Ante Zubović, postavlja pitanje u kojoj je fazi 

popravak javne rasvjeta u mjestu Kolan. Načelnik odgovara da mu nije jasno kako taj problem 

još nije riješen, te da je sve u potpunosti poduzeto da se to riješi, ali da od strane ČIOK d.o.o. 

to još nije riješeno. Mario Baričević navodi da se stave solarne glave lampiona dok se ne popravi 

nevaljali kabel kojeg treba zamijeniti. Načelnik navodi da je javna rasvjeta također u lošem 

stanju, te da djelatnici ČIOK-a gube puno vremena sanirajući kvarove. Ante Zubović postavlja 

pitanje što je sa sanacijom “stare ribarnice“, pošto je na njegovu terasu pao dio krova. Načelnik 

odgovara kako će se naručiti radovi za sanaciju. Ante Zubović postavlja pitanje da li bi se moglo 

preko brda iznad mjesta Kolan napraviti put prema predjelu “Hričinac“. Marin Pernjak dodaje 

da to rješenje ne bi bilo loše. Vijećnici se slažu da treba razmotriti taj problem i potencijalno ga 

riješiti. Marin Pernjak predlaže da se od strane Općine napravi analiza ili rješenje za tu cestu. 

Vijećnici se slažu da se nađe rješenje za problem da stanovnici Kolana ne idu preko Paga do 

svojih Parcela na predjelu “Hričinac“. Josip Zubović postavlja pitanje u kojoj su fazi izmjene i 

dopune prostornog plana Općine Kolan. Načelnik odgovara da se izmjene i dopune još uvijek 

nalaze u ministarstvu. Josip Zubović postavlja pitanje u kojoj je fazi UPU naselja Kolan. 

Načelnik odgovara da je UPU naselja Kolan načelno gotov, da je obavljeno savjetovanje s 

javnošću te da je spremno za javnu raspravu. Šime Šupraha postavlja pitanje što je s sanacijom 

poljskih puteva. Načelnik odgovara, da se u narednim danima pristupa sanaciji te da ako tko 

ima još kakvih prijedloga za sanaciju slobodno nek se javi, da se i to uzme u obzir. Marin 

Pernjak postavlja pitanja načelniku, te navodi da je u načelnik odgovoran za jedinicu lokalne 

samouprave u pravom smislu te navodi kako je u predizbornim programu načelnika navedeno 

rješenje problema kanalizacije i vode, infrastrukturna podrška OPG- ovima, a ne prekomjerno 

izdavanje za DVD, intelektualne usluge i skupe fešte i dr.. Postavlja pitanje načelniku što je sa 

kanalizacijom naselja Mandre i Kolan, te što je s aglomeracijom Općine Kolan, te navodi da do 

sada nikada nije bilo problema s javnom rasvjete. Također navodi da su po njegovom saznanju 

pojedini OPG-ovi na području “Slatina“ dobili vodu, a pojedini ne, te da očito da za neke vode 

ima, a za neke nema i da daje podršku svim OPG-ovima. Također navodi kako će u sezoni 

mjesto Mandre opet biti bez vode, a da računi za vodu dolaze sve veći, te također navodi da su 

se počele izdavati građevinske dozvole objektima koji imaju ugrađenu cisternu za vodu.   



Nadalje pita da li se može dobiti informacija koji su OPG-ovi do sada dobili vodu a koji ne, u 

kojoj je fazi šetnica Mandre- Kolanjski Gajac, te koliko je plaćen projekat za vanjsku teretanu 

u mjestu Mandre i da li Općinsko vijeće može dobiti specifikaciju ponude za sprave za vanjsku 

teretanu, koji su bili ponuđači i tko je u konačnici izabran. Načelnik odgovara na pitanje o 

aglomeraciji, da na tu temu nema pomaka, te da ni Grad Pag ni Općina Povljana nisu 

zainteresirani za to, te kako se je od strane Općine Kolan, pokušalo inicirati tu aglomeraciju, ali 

da ni jedna jedinica lokalne samouprave ne vidi da će išta od toga biti. Što se tiče odvodnje, 

načelnik navodi da će Općina Kolan prije sama riješiti problem odvodnje nego unutar 

aglomeracije, te da je napravljena analiza i projektni zadatak, te da sada predstoji izrada 

projektne dokumentacije koja traje oko godinu dana, a tek onda može se pristupiti izvođenju. 

Nadalje, odgovara na pitanje o OPG-ovima da Općina Kolan svim OPG-ovima daje suglasnost 

za poljoprivredne priključke, a ostalo je na distributeru vode i investitoru, dakle tko zadovoljava 

uvjete Općina mu izda suglasnost, te da od strane Općine Kolan nema selektivnosti prema OPG-

ovima. Načelnik, odgovara također, da Općina Kolan ne može uvjetovati izdavanje 

građevinskih dozvola, ali da Komunalno društvo Pag onome tko u projektu ima ucrtanu cisternu 

za vodu, ne očituje se nego se tako prešutno izda građevinska dozvola. Nadalje, odgovara na 

pitanje o šetnici Mandre- Kolanjski Gajac, te navodi da se projekat šetnice nastavlja i da je i 

ove godine prijavljena na natječaj ministarstva, te da je u jednom dijelu i proširena da se može 

doći do određenih poljskih puteva, a da je navedeni natječaj još u tijeku. Načelnik, odgovara na 

pitanje o vanjskoj teretani, te navodi da će tražiti od voditelja kompletni izvještaj o tom projektu 

s svim pojedinostima, te da će se svim vijećnicima dostaviti izvještaj. Marin Pernjak odgovara 

da po dobivenim odgovorima zaključuje da vode neće biti, po aglomeraciji se ne radi ništa, 

kanalizacija da se neće nikad napravit, OPG-ovi će opet biti ovisni o Pagu i Novalji da li će im 

se smilovati i dati vodu te da je komunikacija s Komunalnim društvom Pag na razini nula, 

dozvole će opet dobivati moćni građevinari koji imaju mogućnosti za izmjene projekata, da 

smo prepušteni sami sebi, javne rasvjete nema, cesta prema Pagu je nije riješena, da nije 

zadovoljan s dobivenim odgovorima. Nadalje navodi da su dosadašnji načelnici imali uredan 

odnos s Komunalnim društvom Pag, da je struje bilo, da je vode uvijek bilo, da ga ljudi po 

kafićima pitaju, kao vijećnika, što se događa u Općini Kolan, te da načelnik daje odgovore kao 

u kafićima tako i na vijeću, i to tako da je uvijek netko drugi kriv za problem. Marin Pernjak, 

se ispričava na podužoj raspravi s načelnikom.         

 

 

Predsjedavajući zatvara aktualni sat. 

 

 

Predsjedavajući čita dnevni red. 

 

1. Odluka o raspoređivanju sredstava Proračuna Općine Kolan za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 2023. godini, 

2. Odluka o poništenju Javnog poziva za imenovanje članova Savjeta mladih Općine 

Kolan, 

3. Odluka o stavljanju izvan snage Odluke o radnom vremenu Jedinstvenog upravnog 

odjela Općine Kolan, 

4. Odluka o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Kolan, 

5. Odluka o utvrđivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi 

 

 

Načelnik, kao 6. točku dnevnog reda predlaže Zaključak o izgradnji zidova, te ga obrazlaže da 

je ideja da se svim vlasnicima parcela koji su dali dio svoje zemlje za proširenje puta, napravi 

zid, odnosno da ih se na taj način obešteti, po cijeni kako je napravljeno u pravilniku o izgradnji 



suhozida za Put Mišnjaka i Bocunić. Vijećnik, Ivica Čemeljić, kao 7. točku dnevnog reda 

predlaže točku Razno.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje dopunjeni dnevni red: 

ZA: 7 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip 

                            Zubović, Marin Pernjak, Šime Šupraha)  

PROTIV: Nema 

SUZDRŽANI: Nema 

 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 

 

 

Ad. 1. Odluka o raspoređivanju sredstava Proračuna Općine Kolan za redovito godišnje 

financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika u 2023. godini 

 

 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku. 

 

Načelnik daje riječ Pročelnici koja obrazlaže razloge donošenja odluke, te navodi kako je razlog 

donošenja ove odluke temeljen na izmjeni zakona. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje prvu točku dnevnog reda- Odluku o raspoređivanju 

sredstava Proračuna Općine Kolan za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i 

nezavisnih vijećnika u 2023. godini. 

 

 ZA: 7 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip 

                            Zubović, Marin Pernjak, Šime Šupraha)  

PROTIV: Nema 

SUZDRŽANI: Nema 

 

Prva točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

                     

 

 

Ad. 2. Odluka o poništenju Javnog poziva za imenovanje članova Savjeta mladih Općine 

Kolan 

 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku. 

 

Načelnik daje riječ Pročelnici koja obrazlaže razloge donošenja odluke, te navodi kako je već 

bio raspisan Javni poziv za imenovanje članova Savjeta mladih Općine Kolan, ali da se nitko 

nije javio, te je potrebno ponoviti javni poziv. Počinje rasprava vijećnika, te se zaključuje da je 

Savjet mladih teško ostvariv u malim sredinama odnosno Općinama, te se vijećnici slažu da se 

poništi javni poziv i raspiše novi.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje drugu točku dnevnog reda- Odluku o poništenju Javnog 

poziva za imenovanje članova Savjeta mladih Općine Kolan. 

 



ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić)  

PROTIV: Nema 

SUZDRŽANI: 3 (Josip Zubović, Marin Pernjak, Šime Šupraha) 

 

Druga točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

 

Ad. 3. Odluka o stavljanju izvan snage Odluke o radnom vremenu Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Kolan 

 

 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku. 

 

Načelnik daje riječ Pročelnici koja obrazlaže razloge donošenja odluke. Mario Baričević 

postavlja pitanje da zašto komunalni redari ne izlaze na teren iza 15,00 sati, te da je nedavno 

jedna žena iz mjesta Mandre nazvala oko 16,00 sati te da komunalni redar nije izašao na teren. 

Pročelnica odgovara na pitanje, te navodi da Općina Kolan ima samo 2 komunalna redara i 

propisano radno vrijeme od 40 sati tjedno, te da komunalni redari imaju radno vrijeme od 07,00 

do 15,00 sati, kao i ostali službenici, a da zakon o radu i naš pravilnik određuju i prekovremeni 

rad, te da komunalni redari uredno surađuju i izlaze u susret kada su bilo kakva događanja van 

radnog vremena, te da doslovno uskaču po potrebi. Načelnik dodaje da ima usmeni dogovor s 

komunalnim redarima da ukoliko se radi o materijalnoj šteti, da ipak izađu na teren, ali ako 

može problem koji nastane može pričekati sljedeći radni dan, da onda izađu na teren sljedeći 

radni dan.   

 

Predsjedavajući daje na glasovanje treću točku dnevnog reda- Odluku o stavljanju izvan snage 

Odluke o radnom vremenu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kolan. 

 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip 

                            Zubović, Šime Šupraha)  

PROTIV: Nema 

SUZDRŽANI: 1 (Marin Pernjak) 

 

Treća točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Ad. 4. Odluka o koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u 

Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kolan 

 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku. 

 

Načelnik navodi da umjesto Odluke koja je dostavljena vijećnicima u materijalima za vijeće, 

predlaže novu Odluku, te ju dijeli vijećnicima i pročelnici i obrazlaže Odluku tako da se vraća 

na Sjednicu od 21. prosinca 2022. gdje je donesena odluka o izmjeni i dopuni odluke o 

ustrojstvu JUO, te je doneseno da će se JUO Općine Kolan formirati tako da će se formirati dva 

odsjeka, jedan za proračun, financije, javnu nabavu i projekte i drugi za imovinsko pravne 

odnose, komunalno gospodarstvo, prostorno planiranje i društvene djelatnosti. Nadalje, navodi 

da je slijedila izrada pravilnika o unutarnjem redu i njegova dodatka gdje su se uvela dva nova 

radna mjesta- voditelja odsjeka, te da su navedeni pravilnik i dodatak doneseni i objavljeni u 



službenom glasniku, a da obuhvaćaju nova radna mjesta, te da bi se službenici mogli rasporediti 

na ta nova radna mjesta potrebno je donijeto i odluku o koeficijentima. Također, navodi da 

imamo nova radna mjesta, a to su voditelji odsjeka, referent- komunalni redar i administrativni 

referenti 1 i 2. Načelnik postavlja pitanje vijećnicima da li imaju nešto za dodati. Josip Zubović 

odgovara kako se on pripremio na odluku koja je dostavljena u materijalima, te da je njegovo 

mišljenje da je po toj novoj sistematizaciji i odluci o koeficijentima da su koeficijenti dizani 

dosta selektivno, da neće ulaziti u to koje radno mjesto odgovara kojem zaposleniku, ali da kada 

se je zajedno s vijećnicima Marinom Pernjakom i Šimom Šuprahom, pripremao za vijeće, da 

su se složili da s obzirom na povećanje troškova života koje je obuhvatilo cijeli svijet, pa tako 

i zaposlenike Općine Kolan, te s obzirom da se 6 godina nisu dizale plaće zaposlenicima 

Općine, da bi svim zaposlenicima Općine trebalo ravnomjerno dignuti plaće, da koeficijenti 

ostanu kakvi jesu, ali da se osnovica na plaću podigne 20%. nadale, navodi kako bi takvim 

pristupom koeficijenti ostaju svim zaposlenicima isti, razlika u plaći ostaje ista no svi su 

obuhvaćeni povećanjem plaća. Također navodi da je prema novopredloženoj odluci vidljivo 

smanjenje koeficijenata u odnosu na prvotnu odluku dostavljenu u materijalima. Načelnik 

odgovara da on shvaća da se kod nas sve to gleda kroz imena i prezimena, međutim da se ovdje 

radi o radnim mjestima odnosno opisima radnih mjesta pa tako neki zaposlenik ima veći opis 

posla, a neki manji, te da su ovisno o tome bili prijedlozi koeficijenta. Nadalje, Načelnik navodi 

da je nova odluka napravljena otprilike isto, te da će biti potrebno još malo izmijeniti pravilnik 

o unutarnjem redu jer da su neke stvari bile drugačije zamišljene ali da će se sada usvojiti ovako 

kako je, te ističe da će povećanje plaća biti u okviru kako je usvojeno proračunom, a to sve će 

biti odlukom načelnika o podizanju osnovice plaće. Jelena Škoda Baričević navodi kako novom 

odlukom ipak ima podizanja pojedinih koeficijenata, ta da li načelnik to može pojasniti. 

Načelnik odgovara da ima podizanja iz razloga što su određena mjesta razdijeljena, a odnosi se 

na administrativne referente tj. na admin. referenta na pisarnici i admin. referenta koji ima 

drugačiji opis poslova, te je tu vidljiva razlika, isto tako kod komunalnih redara gdje imamo 

prometnog redara i komunalnog redara i komunalnog redara koji je samo komunalni redar, te 

voditelje odsjeka. Predsjedavajući pita vijećnike da li ima još tko kakvih pitanja. Josip Zubović 

odgovara da se slaže da svako radno mjesto ne može biti jednako plaćeno, te da ovisi o količini 

posla i odgovornosti, ali kada se radi o podizanju plaća u JUO Općine Kolan, da on predlaže 

odnosno u ime vijećnika HDZ-a i DHSS-a da se svim zaposlenicima digne osnovica za 20%. 

Načelnik odgovara da povećanje od 20% nije realno u ovom proračunu. Načelnik dodaje da se 

izmjeni stavak 4. Odluke, i to tako da stupi na snagu sljedećeg dana od dana objave u službenom 

glasniku.      

 

 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje četvrtu točku dnevnog reda- Odluku o koeficijentima za 

obračun plaća službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kolan. 

 

 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić)  

PROTIV: Nema 

SUZDRŽANI: 3 (Josip Zubović, Marin Pernjak, Šime Šupraha) 

 

 

Četvrta točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku. 

 

 



Ad. 5. Odluka o utvrđivanju svojstva nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi 

 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku. 

 

Načelnik obrazlaže Odluku i navodi kako se radi o nerazvrstanim cestama i javnim površinama 

u Kolanjskom Gajcu, koje još uvijek ne glase na Općini Kolan, te da ovom Odlukom i time što 

po ovoj odluci slijedi to da se površine navedene u odluci upisuju na ime Općine Kolan, te da 

je Odluka slična kao i na prethodnim sjednicama vijeća za ceste u mjestu Mandre. Nadalje 

navodi na da će na ovaj način Općina Kolan postati vlasnik navedenih površina, sukladno 

Zakonu o cestama, te da nakon usvajanja ove Odluke, odluka ide na sud u katastar i javno 

izlaganje. Josip Zubović navodi kako se na priloženim grafikama loše vidi koje su to površine. 

Načelnik odgovara da je teško tako velike čestice staviti na papir A4 formata, te navodi da se 

radi o parkiralištima, cestama i sve ostale javne površine o kojima općina Kolan skrbi.    

 

Predsjedavajući daje na glasovanje petu točku dnevnog reda- Odluku o utvrđivanju svojstva 

nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi. 

 

 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip  

                            Zubović, Marin Pernjak, Šime Šupraha)  

PROTIV: Nema 

SUZDRŽANI: Nema  

 

Peta točka dnevnog reda jednoglasno usvojena.  

 

 

Ad. 6. Zaključak 

 

Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku. 

 

Načelnik daje riječ Marinu Zuboviću koji obrazlaže sadržaj Zaključka, te navodi kako se radi 

o mjestima na području Općine Kolan na kojima se je došlo do proširenja ceste ili poljskog 

puta, te su se vlasnici parcela povukli zidom u svoju parcelu kako bi se proširio put, a da ih se 

na ovaj način obešteti odnosno da im se plati izgradnju drugog zida. Josip Zubović pita da li je 

to isto kao i na Put Mišnjaka. Marin Zubović odgovara na načelno je, ali da se tu daje mogućnost 

izrade zida i drugim materijalom, a ne samo suhozidom, te da bi cijena iznosila 190,00 kn 

(preračunato u euro). Ivica Čemeljić navodi da se radi o svim prijašnjim i budućim zidovima. 

Predsjedavajući odgovara kako već postoje odluke, odnosno pravilnici za pojedine puteve. 

Vijećnici raspravljaju o cijenama gradnje, te zaključuju da se u zaključak posebno stavi cijena 

za jednostruko građeni zid i duplo građeni odnosno širi zid. Prijedlog se prihvaća 

 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje šestu točku dnevnog reda- Zaključak. 

 

 

ZA: 6 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić, Josip  

                            Zubović, Šime Šupraha)  

PROTIV: Nema 

SUZDRŽANI: 1 (Marin Pernjak) 

 

 



Šesta točka dnevnog reda usvojena je većinom glasova. 

 

 

 

 

Ad. 7. Razno 

 

 

 

Predsjedavajući prelazi na sedmu točku dnevnog reda – razno. 

 

Predsjedavajući navodi da ako je moguće da se nagradi Kristijana Gligoru za promociju Općine 

Kolan, u novinama, Hrvatskoj televiziji, Slovenskoj televiziji, radiju i dr.. Vijećnici raspravljaju 

i komentiraju rad Kristijana Gligore. Marin Pernjak napušta sjednicu u 09,40 sati. Načelnik 

navodi kako je Kristijani Gligori uručena nagrada, te da je u planu s Kristijanom održati Plavu 

čistku, odnosno čišćenje podmorja u mjestu Mandre. Mario Baričević se nadovezuje, te navodi 

kako je Kristijan Gligora član ribolovnog društva Sipa, koje je potpisalo ugovor s trgovinom 

Dechatlon, te je Kristijan, zahvaljujući tome, dobio pomoć od 300,00 EUR. Nadalje navodi 

kako Općina Kolan nije dala nikakve prostore za udruge, te da se mladi nemaju gdje skupljati 

nego u kafićima. Također navodi da je u više navrata tražio prostor za sportsko ribolovno 

društvo Sipa, ali da nije od nikoga još dobio prostor, već da je 2017.g. dobiveno pola ureda TZ 

Kolan u mjestu Mandre, što nije adekvatno za jedno sportsko ribolovno društvo. Nadalje navodi 

da TC Mandre ima dovoljno neiskorištenog prostora koji bi se mogao dati na korištenje 

udrugama. Jelena Škoda Baričević navodi kako nema potrebe da svaka udruga ima svoj prostor 

već da se osigura jedan prostor kojeg će sve udruge koristiti dogovorno. Vijećnici raspravljaju 

o prostorima za udruge i mogućnostima rješenja navedenog problema pojedine udruge. 

Načelnik navodi da će se pokušati naći način rješenja da se pojedine udruge mogu javiti za isti 

prostor. Josip Zubović postavlja pitanje što je s donacijom župnom uredu. Načelnik odgovara 

da je odluka donesena i potpisana te je proslijeđena računovodstvu na uplatu. Ivica Čemeljić 

navodi da je dosta loše odjeknula odluka o stipendijama, te da je Odluka o stipendijama loše 

napisana, te predlaže, ako Općina Kolan ima sredstava, da se donese Odluka da svi studenti i 

deficitarna zanimanja odnosno svi učenici dobiju stipendiju. Vijećnici raspravljaju o 

stipendijama i zaključuju zajedno s Načelnikom da je potrebno donijeti novu odluku o 

stipendijama.     

 

 

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 10,05 sati. 

 

 

 

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Marin Zubović                                        Predsjednik Ante Zubović 


